
 Číslo materiálu: 5/01 

Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum:   2. 10. 2017 

Přítomni: 

 

 

Hosté:  

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Michal Králík, Ing. Ladislav Exner, Juraj Kozák, Ing. Alena Majznerová, Ing. 

Jaroslav Kropáček, CSc., Ing. Jan Vališ, Jaroslava Cihlářová, RSDr. Václav Holub. 

 

Dobroslav Vepřek, Horynová Yveta, DiS.,  

 

Martin Hlavatý, Marie Janásková, Petr Berka, Šárka Caklová, Monika Reichlová 

 

Mgr. Lukáš Pečenka, DiS., Josef Beránek, Jana Adamová 

 

 

 

Člen RM: Ing. Josef Viktora 

Příští jednání: 4. 12. 2017 v 15:30 hodin – zasedací místnost Mú Václavské nám. 182 

 

 

1) Návrh usnesení pro RM :    

                                                                                                      

Rada města  

I. b e r e   n a   v ě d o m í  

               zápis z komise pro městská sídliště ze dne 2. 10. 2017 

 

 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 

1. Zahájení jednání - přivítání členů, prezence. 

Ing. Vališ oznámil odstoupení dalších tří členů komise: paní Šárky Caklové, paní Moniky 

Reichlové a pana Petra Berky.  

Poté požádal místopředsedu Michala Králíka, aby mohl vést jednání. 

 

2. Stanovení termínu jednání 

Jednání komise se bude konat každé první pondělí sudého měsíce od 15:30h v zasedací 

místnosti v budově Mú na Václavském náměstí č. 182 (všichni přítomní souhlasí). 

 

3. Vodní prvky na sídlišti Šipší - 1701 

Pan Ing. J. Vališ předložil návrh pana A. Kernera z června 2017 na zřízení vodních prvků na 

sídlišti Šipší u křížení ulic 17. listopadu a Jana Zajíce. 

D. Vepřek upozornil na skutečnost, že i pítko je včetně zabudování investice až sto tisíc a 

následné kontroly a opravy také stojí peníze. 

Většina zúčastněných se shodla, že peníze by se měly investovat do jiných priorit, hlavně do 

sídliště Hlouška. Pokud se jedná o menší investici = pítko, toto schvaluje, další vodní prvky 

zatím nedoporučuje. 

Komise souhlasí (ano 5x, ne 2x, zdržení se 1x), aby nadále s tímto úkolem pracovala, a 

přiděluje mu číslo 1701. 

 

4. Úvozová cesta na Kaňk - 1702 

Ing. J. Vališ zhodnotil současný stav úvozové cesty a připomněl, jak dlouho se již o této cestě 

jedná.  

D. Vepřek namítl, že projekt se již zpracoval, ale nebyly finance na realizaci. 

Ing. J. Viktora přítomné ujistil, že se město touto cestou již zabývá, podniká kroky k převedení 

části pozemku na město a vyzývá komisi, aby vyjádřila svůj názor, zda má být cesta 

přírodního rázu nebo asfaltová. Investice na realizaci jsou již vyčleněny. 



Komise souhlasí (ano 7x, zdržení se 1x ), aby cesta byla přírodní - bez osvětlení, doplněna o 

lavičky, ale doporučuje projektantům, řádně zvážit použité technologie, aby při prudkých 

deštích nedocházelo k vyplavování cestiček valící se vodou. 

Úvozová cesta má přiděleno číslo úkolu 1702 

 

5. Oprava lanovky na dětském hřišti Ostrov – vnitroblok Šipší - 1703 

Ing. A. Majznerová se dotázala pana Vepřka, v jaké fázi je oprava lanovky na dětském hřišti 

Ostrov. 

D. Vepřek – lano k lanovce je již na TS, po dohodě s provozovatelem bylo rozhodnuto, že bude 

instalováno až na jaře. 

 

6. Změna svozové trasy u školy T.G.M. - 1704 

Ing. L. Exner informoval o skutečnosti, že každý čtvrtek ráno, projíždí popelářské auto a sváží 

odpad přesně v době, kdy rodiče vozí děti do školy a vzniká tak složitá dopravní situace. 

Doporučuje městu, aby změnilo čas svozu před ZŠ a ulehčilo tak dopravu dětí do školy. 

 

7. Problémy na sídlišti Hlouška - 1705 

Ing. J. Kropáček, CSc. žádá, aby město věnovalo více pozornosti sídlišti Hlouška. Přemnožují 

se zde potkani a holuby. Žádá, časté deratizace. Celkově sídliště ve špatném stavu. 

M. Králík podotkl, že přesný výskyt potkanů, musí obyvatelé hlásit na Mú a další problémy se 

jistě vyřeší revitalizací sídliště. 

 

8. Pravidelné kontroly u Lorce - 1706 

J. Kozák upozornil na zvyšující se přítomnost bezdomovců a narušitelů pořádku v oblasti Lorce. 

Na rybníčku, kde bylo spousty kachen, zůstalo již jen pár (důvodem je odchyt bezdomovci). 

Mládež nevhodně sedí na opěradle laviček a vzbuzuje neklid u kolemjdoucích. 

Žádá, aby město zvýšilo policejní kontroly u Lorce. 
 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM:  

 

Komise doporučuje zvážit nový projekt vodní prvek – pítko na sídlišti Šipší na „Náměstíčku“ 

a dále vnitrobloku za Pasáží. 

Komise doporučuje přírodní vzhled úvozové cesty na Kaňk. 

Komise žádá město o změnu svozové času u školy T.G.M 

Komise žádá město o častější deratizace sídlišť. 

Komise žádá město o pravidelné policejní kontroly u Lorce. 

                            

 

4) Reakce rady města: 

 

 
Zapsala:                      Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřili:    Michal Králík 
 


